
 

 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι τα Γενικά Επιτελεία 
έχουν αναλάβει όλες τις απαραίτητες ενέργειες για την αντιπυρική θωράκιση των στρα-
τιωτικών εγκαταστάσεων και του περιβάλλοντος χώρου σύμφωνα με τη κείμενη νομο-
θεσία και τις εκδοθείσες συντονιστικές οδηγίες των αρμόδιων φορέων, ενώ ουδεμία 
πρόθεση υφίσταται εκ μέρους της στρατιωτικής υπηρεσίας για την κοπή του αριθμού 
δέντρων που αναφέρονται στο β΄ ερώτημα σε μονάδα της Θεσσαλονίκης. 
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Αθήνα, 30 Ιουλίου 2024 
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 5640/05-07-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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